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Protokół nr 23/VII/2016 

z obrad XXIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie  

z dnia 14 kwietnia 2016 roku 

Rozpoczęcie obrad  – godz. 10:00 

Zakończenie obrad – godz. 11.50 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe: 

 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński. 

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol,  Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Sekretarz 

Gminy Krystyna Stępniewska, Radca Prawny Wawrzyniec Rybak, Dyrektor GOKSiR Leszek 

Orczykowski oraz  sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady  przywitał wszystkich obecnych a następnie stwierdził prawomocność obrad. 

Stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje Radnego Marka Czerwińskiego. 

Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad. 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Informacja Wójta o pracy między sesjami Rady Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2016 - referuje  

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2030 - 

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Trąbki Wielkie do 

roku 2025 – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminami 

Trąbki Wielkie, Przywidz oraz Skarszewy przy udziale Akademii Sztuk Pięknych w Gdańsku 

w sprawie działań projektowych dotyczących „Szlaku pamięci ks. J.P. Aeltermanna” – referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

7.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego fragment wsi Trąbki Małe na terenie Gminy 

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8. Interpelacje i zapytania radnych; 

9. Wystąpienia sołtysów; 

10. Wolne wnioski.   

Przewodniczący Rady - spytał, czy są uwagi do w/w porządku obrad. 

Radny Adam Zarzycki – w związku z tym, że 10.04.2010r.  wydarzyła się  katastrofa lotnicza, proszę o 

upamiętnienie dzisiaj tych wydarzeń minutą ciszy. 

Przewodniczący Rady Z. Leszczyński – zaproponował, aby uczcić również pamięć ofiar zbrodni 

katyńskiej. 

Poddał powyższe propozycje pod głosowanie. 

Za – wszyscy obecni. 

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że punkt ten nie będzie włączony do porządku obrad, 

ale będzie on uwzględniony zaraz na samym początku sesji. 

Kolejno odczytał proponowany porządek obrad sesji. 

Spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad. 

W głosowaniu udział bierze 14 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    –  14 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

Przewodniczący Rady – zaproponował, aby teraz powstać i uczcić pamięć zmarłych w katastrofie 

smoleńskiej oraz ofiar zbrodni katyńskiej minutą ciszy.   

 Uczczono pamięć minutą ciszy. 

Ad 2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

Wójt Gminy Błażej Konkol przedstawił prace między sesjami, m.in. poinformował, że uczestniczył: 

– w spotkaniu z kierownikami jednostek organizacyjnych; 

– w spotkaniu dotyczącym  strategii powiatu gdańskiego; 



 

  3 

– w szkoleniu zorganizowanym przez Związek Gmin Pomorskich, oraz Regionalną Izbą 

obrachunkową  dot. konsolidacji podatku VAT a także centrum usług wspólnych; 

– w spotkaniu z byłym dzierżawcą szkoły w Drzewinie w sprawie rozważenia przystąpienia 

do przetargu w sprawie zakupu placówki w Drzewinie; 

– w spektaklu pn. Wojewódzkie Misterium Męki Pańskiej wystawionym w Mierzeszynie; 

– w 102 urodzinach Pani Józefy Krośnickiej – honorowej obywatelki Gminy Trąbki Wielkie; 

– w walnych zebraniach Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Trąbki Wielkie; 

– w turnieju Kół Gospodyń Wiejskich; 

– w walnym zebraniu przedstawicieli  Banku Spółdzielczego w Pruszczu Gdańskim; 

– w spotkaniu z wojewódzkim konserwatorem zabytków – spotkanie dotyczyło restauracji 

myśliwskiej. 

– w jubileuszach urodzinowych i pożycia małżeńskiego; 

– w spotkaniu z delegacją partnerskiej gminy Uehlfeld; 

– w spotkaniu z przedsiębiorcami w sprawie budowy drogi w Trąbkach Wielkich; 

– w zebraniu sołeckim w sołectwie Trąbki Wielkie - w sprawie budowy drogi w Trąbkach 

Wielkich; 

– w posiedzeniu Powiatowej Komisji ds. Bezpieczeństwa; 

– w spotkaniu z Radą Sołeckiej w Błotni;  

– w walnym zebraniu Związku Gmin Pomorskich; 

– w zebraniu sołeckim w Granicznej Wsi w sprawie budowy linii 400 kV; 

– w konkursie pn. „Brzechwa dzieciom”, który odbył się w przedszkolu w Trąbkach Wielkich;  

Poinformował, że spotkanie z sołtysami odbędzie się 26.04.2016r. o godz. 11:00.  Kolejno odczytał 

zarządzenia, które zostały podjęte od ostatniej sesji Rady Gminy – w sumie dziewięć. 

/W trakcie przedstawiania przez Wójta informacji do obrad sesji dołączył Radny Marek Czerwiński/ 

Wójt Gminy – poinformował ponadto, że był ogłoszony plebiscyt na najpopularniejszy Sołtysa Pomorza  

i Sołectwo Roku. Z naszej gminy 3-cie miejsce w plebiscycie wygrała Pani  Mirosława Sikora – 

Prykaszczyk Sołtys wsi Kłodawa. Zaznaczył również, że Pani Mirosława jest nominowana w rankingu 

wojewódzkim. 

Kolejno pogratulował Pani sołtys osiągnięcia i wręczył kwiaty.  Obecni nagrodzili Panią sołtys 

gromkimi brawami.  

Przewodniczący Rady Gminy – nawiązał do wypowiedzi Wójta gminy dotyczących 102 urodzin Pani 

Józefy Krośnickiej i przyznał, że Pani Józefa Krośnicka przekazała życzenia dla mieszkańców naszej 

gminy i w wersji audio są one dostępne na stronie internetowej Urzędu Gminy. 

Radny Michał Studziński – zapytał, kto w gminie jest odpowiedzialny za prowadzenie ewidencji 

zabytków. 

Wójt Gminy – poinformował, że Pani Małgorzata Bogdanowicz i Zastępca Wójta Pan Jan Wiczling. 
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Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2016 - referuje  

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy  – uzasadniła potrzebę podjęcia uchwały poprzez odczytanie 

uzasadnienia uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

 

     Głosowanie: 

     Za    –  15 

     Przeciw  –   0 

           Wstrzymało się            –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIII/161/2016 w w/w sprawie. 

 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2030 - 

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały 

odczytując uzasadnienie do uchwały. Poinformowała, że zmiany ujęte w tej uchwale są pochodnymi 

zmian budżetu gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

     Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIII/162/2016 w w/w sprawie. 
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Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Trąbki Wielkie do 

roku 2025; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że projekt tej uchwały 

został przyjęty na zebraniu sołeckim przez mieszkańców Trąbek Wielkich. W dalszej swojej 

wypowiedzi zaznaczył, że wykaz, opis zadań inwestycji i przedsięwzięć aktywizujących 

społeczność lokalną jest umieszczony na  ostatniej stronie tego planu. 

Spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 
 

     Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –  0 

     Wstrzymało się  –  0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIII/163/2016 w w/w sprawie. 
 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Gminami Trąbki Wielkie, Przywidz oraz Skarszewy przy udziale Akademii Sztuk Pięknych w 

Gdańsku w sprawie działań projektowych dotyczących „Szlaku pamięci ks. J.P. Aeltermanna” – 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że porozumienie 

dotyczy trzech gmin: Skarszewy, Przywidz i Trąbki Wielkie. Dotyczy zbudowania planu  ścieżki 

spacerowo – rowerowej o długości ok 30 km. Oprócz tego, przy ścieżce,  mają powstać trzy miejsca 

upamiętniające postać ks. J.P. Aeltermanna. Każdy z samorządów pokrywa koszty wykonania  na 

swoim terenie. Trasa będzie przebiegała zdecydowanie w większej części przez tereny leśne. 

Projekt ten, burmistrz oraz wójtowie chcieliby zrealizować jeszcze w tym roku. To nie będzie 

budowa ścieżki rowerowej z płyty, czy betonu. Szlak będzie przebiegł po zróżnicowanym terenie i  

będzie wymagał wysiłku celem  jego pokonania. 

Spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 
 

     Głosowanie: 

     Za    –  15 

     Przeciw  –   0 
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     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIII/164/2016 w w/w sprawie. 
 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego fragment wsi Trąbki Małe na terenie Gminy 

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu połączonych komisji plan ten był w szczegółach przedstawiony. Zaznaczył, że 

powodem zmiany jest to, że właściciel kortów tenisowych chciałby je zadaszyć. Obecnie 

obowiązujący plan nie pozwala na to ze względu na wysokość takiej hali.  Oprócz tego zostały 

zmienione linie zabudowy i dosyć istotna zmiana dotyczy tego, że nie ustalamy granicy na której 

można zbudować dom ale trzeba to uzgodnić z dostawcą  sieci. 

Spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 
 

     Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIII/165/2016 w w/w sprawie. 
 

Ad 8 Interpelacje i zapytania radnych; 

Przewodniczący Rady Gminy  poinformował, że do Biura Rady od ostatniej sesji nie wpłynęły 

interpelacje Radnych.  Kolejno spytał, czy radni maja jakieś zapytania. 

Radny Ryszard Budzyński – proszę o zwrócenie uwagi przez wójta na przywóz ziemi do żwirowni 

Górskiego w Warczu – mieszkańcy są tym zaniepokojeni.  

Wójt Gminy – poinformował, że wystosuje pismo do oddziału Górniczego w Gdańsku o 

sprawdzenie wszystkich kopalni na terenie Gminy. Ponadto  zwrócił się do członków komisji 

Rolnictwa Ochrony Środowiska i Spraw Społecznych Rady Gminy Trąbki Wielkie, aby dokonali 

wizji lokalnej tego miejsca. 

Radny Jan Selke – zwróciłem uwagę na poprzednim posiedzeniu komisji ROŚiSS o tej sytuacji. 

Pan Górski twierdził, że rekultywują żwirownie, ale jest to nieprawdą bo ziemia była przywożona. 

Ad 9 Wystąpienia sołtysów: 

 Przewodniczący Rady Gminy– spytał Panią Sołtys wsi Łaguszewa, czy gróz który był złożony 

przy świetlicy w Łaguszewie został już usunięty. 

Sołtys wsi Łaguszewa – poinformowała, że zalegający tam gruz został  usunięty; 
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 Przewodniczący Rady Gminy – spytał Sołtysa wsi  Sobowidz – czy oznakowanie miejscowości 

Rościszewko zostało już poprawione. 

Na to pytanie udzielił odpowiedzi Wójt Gminy, informując że zostało zgłoszone do zarządcy 

drogi powiatowej i jest to w trakcie realizacji. 

 Przewodniczący Rady Gminy – spytał sołtysa wsi Gołębiewko  i Radną z tego terenu, czy został 

utwardzony teren przy przystanku autobusowym w Gołębiewku. 

Radna M. Łabędzka  - poinformowała, że tak, że zostały nawiezione ścinki. 

 Wójt Gminy – poruszył temat ścieżki rowerowej w Sobowidzu – zwrócił się z prośbą do sołtysa 

aby uczulić mieszkańców na młodzież, która na ścieżce tej wyrzuca kostki, czy jeżdżące 

samochody po tej ścieżkę – proszę o zrobienie zdjęcia i zgłoszenia takiego incydentu.  

 Pani Agnieszka Rogalska Sołtys wsi Czerniewa – zadała pytanie w sprawie ewidencji 

budynków. Mieszkańcy chcieliby wiedzieć czy ich budynek będzie wpisany do ewidencji 

zabytków.  

 Wójt Gminy – przekażę, aby osoba, która będzie wpisywała te zabytki w pierwszej linii 

skontaktowała się z właścicielem budynku. 

 Pan Krzysztof Pepliński Sołtys wsi Domachowa – spytał, kto odpowiada za zabytek: właściciel, 

czy konserwator zabytków. Dodał, że w sołectwie Domachowo jest obora, która lada dzień 

może się zawalić. 

 Wójt Gminy – za zabytek odpowiada właściciel pod odpowiedzialnością karną. Jeżeli chodzi o 

zabezpieczenie, to zabytek taki powinien być zabezpieczony, aby jego stan się nie pogarszał. 

Uważam, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby wystosować do właściciela w tej kwestii pismo. 

 Pan Paweł Kłosiński Sołtys wsi Warcz – podziękował Panu Kierownikowi za naprawę 

przystanku. Kolejna sprawa którą poruszył dotyczyła odpadów komunalnych. Poinformował, 

że jednej z mieszkanek zabrano pojemniki. Trzy razy zgłaszał to pracownikowi Urzędu Gminy. 

Nic się w tej kwestii nie dzieje. Prośba o podjęcie kroków w tej sprawie. Był to  prywatny 

śmietnik. 

 Wójt Gminy – zwrócił uwagę na segregację odpadów komunalnych. W odpadach zmieszanych 

są różne śmieci. Firma wywożąca odpady komunalne robiła zdjęcia odbieranych śmieci. 

 Pani Irena Kuchnowska Sołtys wsi Mierzeszyn – spytała o dofinansowanie do nowego 

ogrzewania.  

 Wójt Gminy –poinformował, że można pozyskać środki finansowe na zmianę ogrzewania, ale 

należy przejść na ogrzewanie ekologiczne. Jeżeli są osoby zainteresowane to proszę o listę osób 

z sołectwa zainteresowanych takim ogrzewaniem. Na 26 kwietnia br. na zebraniu z sołtysami 

przygotuję wszystkie szczegóły. 

 Pani Mirosława Sikora – Prykaszczyk Sołtys wsi Kłodawa- spytała, jaka została podjęta decyzja 

w sprawie pisma złożonego do komisji statutowej 
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 Wiceprzewodniczący Rady Gminy  Józef Sroka – komisja miała dwa posiedzenia na których 

zapoznała się z tym pismem. W okresie świątecznym była przerwa. Obecnie przebywam w 

sanatorium, ale będzie propozycja rozwiązania tej kwestii. Muszą zostać przeanalizowane 

argumenty „za” i  „przeciw” dopiero będzie decyzja. 

 Pan Maciej Czerwiński Sołtys wsi Ełganowa – poinformował, że od 2-3 lat ma problem z 

rodziną, która jest właścicielem psów, które nie są karmione. Policja była, mandat wlepiła i nic 

to nie dało. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka  – poinformował, że sprawy tego typu  podlegają 

pod policję. 

 Wójt Gminy – poinformował, że zwróci się do policji o interwencję w tej sprawie. 

 Radny Jan Selka – poruszył temat wilków. Spytał, czy ktoś na terenie gminy widział wilki. 

Poinformował, że słyszał od mieszkańców, że w sołectwie Kleszczewa przebiegła wataha 

wilków w ilości 12 sztuk. Niestety zdjęcia nikt nie zrobił, aby to potwierdzić.  

 Wójt Gminy – przyznał, że na terenie Gminy pojawiły się wilki, ale czy się zasiedliły tego nie 

wie.  Prosi o przekazywanie potwierdzonych informacje w tej sprawie. 

 Radny Andrzej Klonowski - Sołtys wsi Błotnia – poruszył problem atakujących wilków w 

Miłowie. 

 Radna M. Łabędzka – Mieszkaniec Kamirowskich Pieców dzwonił z prośbą o wycinkę krzaków 

wchodzących na drogę  na łuku drogi łączącej drogę z Postołowa do Kamrowskich Pieców. 

Twierdzi, że jest to na odcinku należącym do Gminy Trąbki Wielkie.   

Sołtys wsi Postołowa – przyznała, że również jej to sygnalizowano. 

Radny Piotr Zarzycki – poinformował, że ze strony gminy Trąbki Wielkie  nie ma takiego 

problemu, te krzaki rosną na terenie gminy Skarszew. 

 Przewodniczący Rady Gminy– droga w kierunku Rościszewa od strony drogi wojewódzkiej 

222, na pierwszym odcinku 20-30 m występują dziury w jezdni, a ten odcinek należy do Gminy 

Skarszewy, czy można Panie Wójcie wystosować pismo do Gminy Skarszewy w sprawie 

naprawy nawierzchni tej drogi. 

 Wójt Gminy  – rozmawiałem na ten temat z burmistrzem, ma zostać to zrobione. 

 Pani Mirosława Sikora Prykaszczyk –Sołtys wsi Kłodawy – spytała , do kogo należy 

zgłaszać potrzebę wycięcia gałęzi zasłaniających lampy przy drodze powiatowej; 

 Przewodniczący Rady gminy – stwierdził przyjęcie tego zgłoszenia.  

 Sołtys wsi Mierzeszyna – czy można wystosować pismo do właściciela starej mleczarni w 

Mierzeszynie o uporządkowanie terenu. 

 Wójt Gminy – poinformował, że to właśnie właściciel się skarżył na Panią sołtys,  że nęka go o 

ten teren. Właściciel mieszka za granicą. 

 

Ad 10 Wolne wnioski. 



 

  9 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zwrócił uwagę na potrzebę obecności wójta 

gminy na drodze wojewódzkiej o godz. 11.30 a jest już godzina 11.45. 

 Pan Leszek Orczykowski Dyrektor GOPSiR w Trąbkach Wielkich – poinformował, że Gminna 

Biblioteka Publiczna w Trąbkach Wielkich przystąpiła do projektu pn: „Karta do kultury”. W 

dalszej swojej wypowiedzi poinformował, że jest to zarówno karta biblioteczna jak i  karta 

rabatowa. Do tego projektu przystąpiło 90 partnerów. Każdy z nich  proponuje dla tej karty 

rabat. Tymi partnerami – instytucjami są min.: muzea, kina, kawiarnie itp. Wykaz wszystkich 

instytucji dających ten rabat można znaleźć na stronie internetowej  GOPSiR. 

Kolejno zaprezentował tę kartę. Zachęcił, aby zgłaszać się po te karty. Karta jest płatna, kosztuje   

1 zł.  

 Wójt Gminy – poinformował, że Gmina Trąbki Wielkie jest  zaproszona do Gminy partnerskiej 

Uehlfeld.  Planowany pobyt delegacji: 14-21 maj 2016r. Prosi, aby chętni już się zgłaszali. W 

pierwszym terminie pojadą dorośli a kolejna tura będzie obejmowała 15 osób grupy 

młodzieżowej.   

 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania w ramach wolnych wniosków. Pytań 

nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie tematów zamknął XXIII zwyczajną sesję Rady Gminy, 

podziękował wszystkim za czynny udział. 

  

Protokołowała:       Przewodniczący Rady Gminy 

Katarzyna Czyż          Zbigniew Leszczyński  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych, sołtysów, 

2. Porządek sesji 

3. Uchwały podjęte na sesji – nr XXIII/161/2016- XXIII/165/2016 


